
Zápis z 28. zasedání Akademického senátu FCHI dne 5.4. 2013 
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v únoru-březnu 2011) 

 
Přítomni:  Doc. Ing. Bohumil Dolenský, Ph.D.  402 

 Dr. Ing. Pavel Vrbka  403 

 Ing. Jiří Lindner, Ph.D.  409 

 RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D.  413 

 Ing. Dana Strachotová, Ph.D.  437 

 Ing. Ladislav Fišer, Ph.D.  444 

 Ing. Jan Mareš, Ph.D. 445 

 Ing. Jiří Maršálek  dokt. st. program  

 Ing. Josef Chmelař dokt. st. program  

 Iva Kloudová  student 

 Daniel Kopecký student 

 Patrik Schneider student 

 
 

Omluveni:  Prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. Děkan 

 

1. Informace z KD z 2.4. 2013: 

 Rozpočet VŠCHT zatím není, předpokládá se do cca 3 týdnů 

 I pro magisterské studium se bude zavádět kontrola studia po prvním semestru, je špatná 

studijní morálka. Mění se proto studijní předpisy. 

 DSP na FCHI je 31 přihlášek, na VŠCHT je ještě cca 40 volných DSP míst. S již 

jmenovanou komisí lze uspořádat další kola přijímacího řízení. 

 Pro řešitele IGA proběhne 10.4. ve 13
00

 v AII školení. 

 Projekt Ing. Lengyela byl zamítnut v důsledku administrativní chyby. Bude napraveno 

navýšením oborového grantu 403 z rezervy děkana při sestavování rozpočtu. 

 V připomínkovém řízení je nová metodika hodnocení vědeckých výsledků 

 Výzva vypisovat témata Bc. prací na rok 2013/14, tedy s velkým předstihem. Vypisuje se 

zvlášť pro každý obor (PINIM, CHEMIE, NANO, FA); studenti se musí přihlašovat přes 

vedoucího práce, zatím jim SIS zapsat si vybranou práci nepovolí. 

 Ze zahraničního oddělení lze čerpat prostředky na zahraniční stáže doktorandů 

 

2. Různé: 

 Kolegyně Strachotová otevřela problematiku naší jídelny v Zikově ulici. Řada kolegů je 

nespokojena s kvalitou a množstvím jídla. Hlavně ale upozornila, že v okolních menzách 

(Masarykova kolej, Studentský dům a Technická menza) nejsou, podle jejího pozorování 

z účtenek, dotace na celé jídlo, ale různě, někde jen na hlavní jídlo, někde na hlavní jídlo a 

polévku. Nikde nenašla jednoznačnou a ucelenou informaci jak a na jaké položky menu 

přesně jsou dotace na oběd. AS pověřil předsedu, aby se na dotace obědů dotázal dopisem 

kvestorky. 

 
3. Termín příštího zasedání bude v pátek 26.4. 2013 ve 13

00
 na děkanátě.  

 

 

V Praze 20. 4. 2013 

Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 

předseda AS FCHI  



Příloha zápisu z 28. zasedání AS FCHI – návrh dopisu kvestorce 

 

 

Vážená paní kvestorko, 

 

při jednání na AS FCHI došlo i na problematiku dotací na obědy. Kolegyně z Ústavu 

ekonomiky z účtenek vypozorovala, že se v jednotlivých jídelnách liší. V naší jídelně v Zikově 

ulici je dotace na celé menu, ale v menzách ČVUT jsou dotace různé a menší, někde ne na salát a 

někde dokonce jen na hlavní jídlo. Předpokládáme, že tato problematika spadá do Vaší 

kompetence. Můžete nám proto, prosím, upřesnit jak to s dotacemi na oběd v různých jídelnách 

v okolí naší školy je, případně upravuje-li to nějaký školní předpis? Jsme přesvědčeni, že by to 

mělo být jednotné. 

 
Předem děkuji za odpověď a zůstávám s pozdravem 

 
za AS FCHI 

Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. (předseda) 

 

v Praze dne 26.4. 2013 


